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PROTOKÓŁ NR XXI/2020 

SESJI RADY MIASTA CZARNKÓW 

Z DNIA 13 LIPCA ROKU 

(sala kinowa MCK) 

 

godzina rozpoczęcia sesji – 14.00 

godzina zakończenia sesji – 18.10 

 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

 

Otwarcia obrad oraz powitania obecnych dokonała Przewodnicząca Rady Miasta – Barbara 

Lipska. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

- Andrzej Tadla – Burmistrz Miasta Czarnków,  

- Krzysztof Madaj – Zastępca Burmistrza Miasta Czarnków, 

- Beata Rączka – Sekretarz Miasta Czarnków, 

- Piotr Winiarski – Zastępca Skarbnika Miasta Czarnków,  

- radni – zgodnie z listą obecności stanowiąca załącznik do protokołu,  

- pracownicy Urzędu Miasta Czarnków.  

 

 

Ad 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

 

Brak wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.  

Rada Miasta obradowała zgodnie z następującym porządkiem: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Raport o stanie Gminy Miasta Czarnków.  

5. Debata nad raportem o stanie Gminy Miasta Czarnków.  

6. Głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Miasta Czarnków wotum zaufania – projekt 

uchwały Rady Miasta Czarnków nr XXI/171/2020 w sprawie udzielenia wotum zaufania 

Burmistrzowi Miasta Czarnków. 

7. Projekt uchwały Rady Miasta Czarnków nr XXI/172/2020 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta 

Czarnków za 2019 rok:  
- rozpatrzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Czarnków za 

2019 rok,  

- uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie opinii o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Miasta Czarnków za 2019 rok, 

- dyskusja nad przedstawionym sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Czarnków za 2019r. 

8. Projekt uchwały Rady Miasta Czarnków nr XXI/173/2020 w sprawie absolutorium dla 

Burmistrza Miasta Czarnków za 2019 rok:  
- przedstawienie Uchwały Nr 1/2020 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Czarnków z dnia 1 czerwca 2020 

roku w sprawie wyrażenia opinii o wykonaniu budżetu Miasta Czarnków za rok 2019 oraz wniosku o 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Czarnków za 2019 rok,  

- przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Czarnków o udzielenie Burmistrzowi Miasta Czarnków absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

9. Podjęcie uchwał: 
a) nr XXI/174/2020 zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, stawek 

opłaty za parkowanie i opłaty dodatkowej za parkowanie oraz sposobu ich pobierania,  

b) nr XXI/175/2020 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok, 
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c) nr XXI/176/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030, 

d) nr XXI/177/2020 zmieniającej  uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

e) nr XXI/178/2020 zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie miasta Czarnków. 

10. Korespondencja, która wpłynęła do Rady Miasta Czarnków. 

11. Interpelacje radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski. 

13. Zakończenie sesji.   

 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta  zapytała o uwagi do protokołu – radni nie zgłosili uwag.  

Protokół przyjęto.  

 

 

Ad 4. Raport o stanie Gminy Miasta Czarnków. 

 

Raport o stanie Gminy Miasta Czarnków za rok 2019 przedstawił burmistrz Miasta Czarnków – 

Andrzej Tadla  
 

Dokonując podsumowania roku 2019 burmistrz w obszernej prezentacji przedstawił 

najważniejsze, z punktu widzenia pracy samorządu, inwestycje i działania. Burmistrz omówił  

główne kierunki gospodarowania nieruchomościami gminy, realizację strategii rozwoju miasta, 

inwestycje i remonty drogowe, kwestie związane z utrzymaniem zieleni miejskiej oraz czystości 

dróg, parkingów, placów.  m. in. finanse i kwestie majątkowe Gminy Miasta Czarnków, i wiele 

innych. Część prezentacji burmistrz poświęcił oświacie i inwestycji związanej  

z termomodernizacją obiektów szkolnych oraz dochodom i wydatkom gminy. Podkreślił, że  

w budżecie na 2019 rok zabezpieczono wszystkie zadania obowiązkowe gminy. Składki na 

ubezpieczenia społeczne i fundusz pracy przekazywane były w terminie. W 2019 roku spłacono  

w terminie kolejne raty zaciągniętych kredytów w kwocie 2.700.000 zł. Zaciągnięto też kredyt  

w kwocie 4.000.000 zł. Wskaźnik spłaty zadłużenia, a dopuszczalny wskaźnik wynosiły 

odpowiednio 5,47% do 8,19%. 

 

(w trakcie prezentacji obrady opuścił radny: S. Michalski)  

 

 

Ad 5. Debata nad raportem o stanie Gminy Miasta Czarnków. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta otworzyła dyskusję.  

 

Radna J. Dymek-Hellak: raport bardzo szczegółowy, trudno zadać pytanie.  

 

Burmistrz: to już drugi raport, który przygotowaliśmy dla Państwa. Nauczeni ubiegłorocznym 

doświadczeniem staraliśmy się, aby był on jak najbardziej czytelny. Wiele się w mieście dzieje,  

a to dzięki właściwej współpracy między organem stanowiącym, a wykonawczym.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta zapytała o koszt „renowacji” jednostki pływającej „Janko  

z Czarnkowa”.  
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Burmistrz: rejestracja wyniosła 1.548,54 zł., natomiast koszt dostosowania kwestii technicznych 

to kwota 35.752,61 zł. Jednostka została zarejestrowana w Polskim Związku Żeglarskim, a jej 

portem macierzystym jest port w Świnoujściu.   

 

Przewodnicząca Rady Miasta zapytała, z jakiego powodu nie zostały sprzedane mieszkania  

w blokach przekazanych przez byłe Zakłady Płyt Pilśniowych i  Wiórowych? 

 

Burmistrz: polityka gminy jest taka, że mieszkań z lokatorami nie sprzedaje się, nie ma 

zainteresowania kupnem lokali przez najemców.   

 

Przewodnicząca Rady Miasta zapytała, czy monitoring pozwala wykryć sprawców przestępstw 

popełnianych na terenie miasta? 

 

Burmistrz: tak, np. w przypadku zdarzeń drogowych – uszkodzona lampa na ul. Pocztowej. 

Dzięki monitoringowi policja odzyskała skradzione auto. Zapewnił, że monitoring będzie 

rozbudowywany.  

 

Radna J. Dymek-Hellak: zapytała, czy można wypożyczyć łódź? 

 

Burmistrz: tak, zapewniona jest obsługa przeszkolonych osób z Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

Można się umówić na konkretną godzinę; w weekendy godziny są wyznaczone. Koszt godzinnego 

rejsu dla (max.) 10 osób to 120 zł.  

 

Radna R. Wujec: jakie tereny inwestycyjne występują na terenie miasta? Jak one są promowane? 

Reklamowane?  

 

Burmistrz: są to głównie tereny między ul. Chodzieską a Poznańską. Do tego terenu jest 

roszczenie, a wszystko wskazuje na to, że rozstrzygnięcie będzie w naturze. Jest to ograniczenie. 

Czarnków jest niestety miastem zamkniętym. Ukształtowanie terenu też nie jest korzystne.  

W kierunku obwodnicy są tereny usługowo-mieszkalne. Nie ma możliwości ulokowania tam 

uciążliwego przemysłu. Większość stanowią tereny prywatne. Praktykuje się, przygotowanie, gdy 

pojawia się konkretny inwestor.       

 

Radna R. Wujec: jest lato i ograniczenia związane z koronawirusem. Czy jest na terenie miasta 

miejsce, gdzie można zatrzymać się kamperem?  

 

Przewodnicząca Rady Miasta: to pytanie nie łączy się z raportem. 

 

Burmistrz: nie ma problemu. Takim miejscem jest marina, są tam wszystkie niezbędne media.  

 

Radna R. Wujec: nawiązała do Programu opieki konserwatorskiej starej części miasta  

w kontekście sprzedaży budynku przy Placu Powstańców Wlkp. 1.  

 

Burmistrz: ten obszar jest w strefie ochrony konserwatorskiej, jednak rozgraniczyć trzeba dwie 

sprawy: na terenie miasta znajdują się obiekty, które zostały wpisane do tzw. Centralnego Rejestru 

Zabytków i które są zabytkami dziedzictwa narodowego. Jest ich 7. Są też obiekty, które mają 

określone walory architektoniczno-konstrukcyjne i one są objęte nadzorem konserwatorskim i 

wpisane do rejestru konserwatora wojewódzkiego. Są chroniono planem. One są wpisane w ten 

program i do nich należy budynek przy Placu Powstańców Wlkp. 1.  
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Po zakończeniu debaty:  

Ad 6. Głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Miasta Czarnków wotum zaufania – 

projekt uchwały Rady Miasta Czarnków nr XXI/171/2020 w sprawie udzielenia wotum 

zaufania Burmistrzowi Miasta Czarnków. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta odczytała projekt uchwały nr XXI/171/2020 w sprawie udzielenia 

wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Czarnków i zarządziła głosowanie nad projektem, 

poprosiła o głosowanie poprzez wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania 

i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 14 radnych: 

ZA-14 

PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 

(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 

Uchwałę  przyjęto jednogłośnie.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta ogłosiła 5 minut przerwy. 

 

 

Ad 7. Projekt uchwały Rady Miasta Czarnków nr XXI/172/2020 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Czarnków 

za 2019 rok.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta wznowiła obrady. Poprosiła zastępcę skarbnika miasta – Piotra 

Winiarskiego o przedstawienie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 

Miasta Czarnków za 2019 rok, informację o stanie mienia komunalnego, opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Miasta Czarnków za 2019 rok. 

 

(w trakcie przedstawiania sprawozdania obrady opuściła radna: M. Bonk)  

 

Dyskusja nad przedstawionym sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Czarnków  

za 2019 rok:  

 

Przewodnicząca Rady Miasta otworzyła dyskusję.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta zapytała, czy w tym sprawozdaniu podaje się również informacje  

o ulgach w podatkach lub rozłożeniu kwot podatków na raty?  

 

P. Winiarski: tak, zostały one zawarte w szczegółowym sprawozdaniu, które Państwo radni 

otrzymali wcześniej.  

 

Wobec braku innych pytań, uwag, Przewodnicząca Rady Miasta zarządziła głosowanie nad 

projektem uchwały nr XXI/172/2020 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Czarnków za 2019 rok, odczytała projekt uchwały  

i poprosiła o głosowanie poprzez wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do 

głosowania i podniesienie ręki:   
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GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 13 radnych: 

ZA-13 

PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 

(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie.  

 

 

Ad 8. Projekt uchwały Rady Miasta Czarnków nr XXI/173/2020 w sprawie absolutorium dla 

Burmistrza Miasta Czarnków za 2019 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poprosiła o zabranie głosu przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Jacka Kowalskiego, który przedstawił uchwałę nr 1/2020 Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Czarnków z dnia 1 czerwca 2020 roku w sprawie wyrażenia opinii o wykonaniu budżetu 

Miasta Czarnków za rok 2019 oraz wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Czarnków za 2019 rok. Radny przedstawił również uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Czarnków o udzielenie absolutorium.  

 

Wobec braku pytań, uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały  

nr XXI/173/2020 w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Czarnków za 2019 rok, odczytała 

projekt uchwały, poprosiła o głosowanie poprzez wciśnięcie przycisku na elektronicznym 

urządzeniu do głosowania i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 13 radnych: 

ZA-13 

PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 

(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie.  

 

 

Ad 9. Podjęcie uchwał:  
 

a) nr XXI/174/2020 zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, 

stawek opłaty za parkowanie i opłaty dodatkowej za parkowanie oraz sposobu ich 

pobierania: 

 

Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne. 

 

Wobec braku pytań, uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad uchwałą, poprosiła  

o wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 
Głosowało: 13 radnych: 

ZA-13 
PRZECIW-0 
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WSTRZYMAŁO SIĘ-0 

(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

b) nr XXI/175/2020 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok: 

 

Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne. 

 

Wobec braku pytań, uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad uchwałą, poprosiła  

o wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 13 radnych: 

ZA-13 

PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 

(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

c) nr XXI/176/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030: 

 

Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne. 

 

Wobec braku pytań, uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad uchwałą, poprosiła  

o wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 13 radnych: 

ZA-13 

PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 

(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

d) nr XXI/177/2020 zmieniającej  uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi: 

 

Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne. 

 

Wobec braku pytań, uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad uchwałą, poprosiła  

o wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 13 radnych: 

ZA-13 

PRZECIW-0 
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WSTRZYMAŁO SIĘ-0 

(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

e) nr XXI/178/2020 zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie miasta Czarnków: 

 

Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne. 

 

Wobec braku pytań, uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad uchwałą, poprosiła  

o wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 13 radnych: 

ZA-13 

PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 

(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

 

Ad 10. Korespondencja, która wpłynęła do Rady Miasta Czarnków: 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze 

wojewody wlkp., dotyczące uchwały nr XX/161/2020 z 28 maja br. w sprawie ustalenia przebiegu 

ulicy Leśnej w Czarnkowie: po wyjaśnieniach burmistrza dotyczących statusu działki nr 239  

(czy stanowi ona drogę wewnętrzną czy gminną), wojewoda orzekł nieważność jedynie trzeciego 

zdania w par. 1: „Do ulicy Leśnej dochodzi droga wewnętrzna położona na działce 239”.     

 

Burmistrz dodał, że uchylone zostało to jedno zdanie, natomiast pozostałe zapisy uchwały 

obowiązują.   

 

 

Ad 11. Interpelacje radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że w okresie międzysesyjnym wpłynęła 

interpelacja od klubu radnych „Jeden Czarnków” i dotyczyła obsługi mieszkańców w Urzędzie 

Miasta Czarnków. Zarówno treść interpelacji, jak i odpowiedź, zostały opublikowane w Biuletynie 

Informacji Publicznej; odpowiedź przekazano też radnym klubu.   

 

 

Ad 12. Wolne głosy i wnioski. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że kolejna sesja odbędzie się prawdopodobnie  

w ostatnich dniach sierpnia.  

 

 

Ad 13. Zakończenie sesji. 
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Ponieważ porządek obrad został wyczerpany, Przewodnicząca Rady Miasta, życząc spokojnego 

wypoczynku, podziękowała za udział w posiedzeniu i zamknęła XXI sesję Rady Miasta Czarnków. 

 
Protokołowała:  

Lucyna Żwawiak 
 

Załączniki:   

1. Lista obecności. 

2. Uchwały podjęte na sesji.  
3. Wyniki głosowań imiennych. 

 


